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Date: 20 October 2022 
 
THIS ANNOUNCEMENT TARGETS ONLY EXPATRIATE STAFF FROM ETHIOPIA DUTY STATION 
 
Dear colleagues, 
 
Kindly note below the completion rate of the housing survey for Addis Ababa as of 
this morning (the first number refers to the number of staff who have completed the 
survey/the second number to the number of staff who have registered). I would be 
grateful if you could remind colleagues within your organisation to please fill in the 
survey.  
 
We will organise a meeting with you, the agency focal points, this Friday to go through 
next steps and recommended actions needed from your side. We will also organise 
another briefing session with all eligible staff next Monday, 24 October. A separate 
invitation will follow.  
 
Thank you very much for your support.  
 
Mahamadou Nassirou Ba, President 
FUNSA 

************* 
Date : 20 octobre 2022 

 
CETTE ANNOUNCE CONCERNENT SEULEMENT LES EMPLOYES EXPATRIES DE L’ETHIOPIE 
 
Chers collègues, 
 
Veuillez noter ci-dessous le taux d'achèvement de l'enquête sur le logement pour 
Addis-Abebaen la date du 18 Octobre (le premier chiffre fait référence au nombre 
d'employés qui ont répondu à l'enquête/le deuxième chiffre au nombre d'employés 
qui se sont inscrits mais qui n’ont pas fini l’enquête).  
 
Je vous serais reconnaissant si vous pouviez bien vouloir répondre au sondage car 
c’est Tres important pour nous tous 
 
Nous organiserons une réunion avec vous, les points focaux des agences, ce vendredi 
pour passer en revue les prochaines étapes et les actions recommandées nécessaires 
de votre côté.  
 
Nous organiserons également une autre séance d'information avec tout le personnel 
éligible le lundi 24 octobre prochain.  
 
Merci beaucoup pour votre soutient. 
 
Mahamadou Nassirou Ba, President 
FUNSA 
 



Enquête sur le logement Addis-Abeba - Taux d'achèvement, 18 octobre 2022 

Housing Survey Addis Ababa – Completion Rate, 18 October 2022 
 

 
 
 
 
 
 
 


